

ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှု ဆောင်ရွက်ချက်များဆိုင်ရာ အသိပေးချက်

သင့်ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ကတိပြုပါသည်

Corewell Health တွင် သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်လုံခြုံမှုသည် အမြဲတမ်း ဦးစားပေး ဖြစ်သည်။ ဤအသိပေးချက်တွင် Corewell Health လူနာများနှင့် မိသားစုများအား ၎င်းတို့၏ ကိုယ် ရေးလုံခြုံမှု အခွင့်အရေးများနှင့် အဆိုပါအခွင့်အရေးများကို ကာကွယ်ရန် Corewell Health ၏ ဆက်လက်ထားရှိသော ကတိကဝတ်များအကြောင်း အချက်အလက်များကို ဖော်ပြထားသည်။ သင့် ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို စုဆောင်းအသုံးပြုပုံနှင့် ပတ်သက်၍ သင့်အနေဖြင့် ရွေးချယ်မှု များ ပြုလုပ်ပိုင်ခွင့်ရှိသည်။

မေးမြန်းလိုသည်များ သို့မဟုတ် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများရှိပါက

Corewell Health, Chief Privacy Officer MC168,
100 Michigan Street NE, Grand Rapids, MI 49503

- ဖုန်းခေါ်ရန်- **616.486.4113**
- အီးမေးလ်- **privacy@corewellhealth.org**

ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှု ဆောင်ရွက်ချက်များဆိုင်ရာ ပူးတွဲအသိပေးချက်

ဤအသိပေးချက်တွင် သင့်နှင့်ပတ်သက်သော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို မည်ကဲ့သို့ အသုံးပြု၍ ထုတ်ဖော်နိုင်ပုံနှင့် ဤအချက်အလက်များကို သင်မည်သို့ရယူအသုံးပြုနိုင်ပုံကို ဖော်ပြ ထားသည်။ ဤအသိပေးချက်ကို **ဂရုတစိုက် ပြန်လည်သုံးသပ်ပါ။** ဤအသိပေးချက်သည် 2023 ခု နှစ်၊ ဩဂုတ်လ 17 ရက်မှစတင်၍ အကျိုးဝင်သည်။

ဤအသိပေးချက်နှင့် ပတ်သက်၍ သင့်တွင် မေးစရာများရှိပါက **privacy@corewellhealth.org** မှတစ်ဆင့် သို့မဟုတ် အထက်တွင်ဖော်ပြထားသော ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက်ကို အသုံးပြု၍ Corewell Health ၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှု အရာရှိအုပ်စုသို့ ဆက်သွယ်ပါ။

ဤအသိပေးချက်ကို လိုက်နာရမည့်သူများ

ဤအသိပေးချက်သည် ဆေးရုံများ၊ ကျွမ်းကျင်စောင့်ရှောက်ရေး ဘိုးဘွားရိပ်သာများ၊ အရေးပေါ်ကု သရေးစင်တာများ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ အိမ်တွင်း ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက် မှု အေဂျင်စီများ၊ နာတာရှည်ကုသမှု ဆေးရုံများ၊ ရုံးခန်းများနှင့် Corewell Health မှ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့်နေရာများအပါအဝင် "Corewell Health" သို့မဟုတ် "Corewell Health ဌာနများ" နှင့် သက်ဆိုင်သည်။ Corewell ကျန်းမာရေးဌာနများနှင့် ရုံးခန်းများအားလုံးသည် ဖော်ပြထားသည်ဖြစ်စေ၊ ဖော်ပြထားသည်ဖြစ်စေ ဤအသိပေးချက်ကို လိုက်နာမည်ဖြစ်သည်။ **616.486.4113** သို့ ဖုန်းခေါ်ဆို၍ဖြစ်စေ။

privacy@corewellhealth.org သို့ အီးမေးလ်ပို့၍ဖြစ်စေ ဤကိုယ်ရေးလုံခြုံမှု ဆောင်ရွက်ချက် များဆိုင်ရာ အသိပေးချက်ရှိ အပြောင်းအလဲတစ်ခုကို သင်စောင့်ရှောက်မှုခံယူနေသည့်ရုံး သို့မဟုတ် ဌာနတွင် ရယူကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ဤအသိပေးချက်သည် Corewell Health ၏ ပေါင်းစည်းထားသော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု အစီအစဉ် (OHCA) တွင် ပါဝင်သည့် အဖွဲ့အစည်းများနှင့်လည်း သက်ဆိုင်သည်။ ဤအဖွဲ့အစည်း များသည် ကုသမှု၊ ငွေပေးချေမှုနှင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ အတွက် ရည်ရွယ်ပြီး သင်၏ကာကွယ်ထားသော ကျန်းမာရေးအချက်အလက် (PHI) ကို ၎င်းတို့ အချင်းချင်း မျှဝေပါမည်။

Corewell Health သည် ၎င်း၏ OHCA တွင် မည်သည့်ပုဂ္ဂိုလ် သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်း၏ ပါဝင် မှုကိုမဆို ပြောင်းလဲပိုင်ခွင့်ရှိသည်။ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပေးသူ၏ OHCA တွင် ပါဝင် မှုအခြေအနေ နှင့်ပတ်သက်၍ သင့်တွင် မေးစရာများရှိပါက **616.486.4113** သို့ ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ သို့မဟုတ် **privacy@corewellhealth.org** သို့ အီးမေးလ်ပို့ပါ။

သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များနှင့်ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကတိပြုချက်

သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်သည် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာဖြစ်ကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့နားလည်ပြီး ၎င်း ကိုကာကွယ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ကတိပြုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့က အသုံးပြု၊ ဖန်တီး၊ သိမ်းဆည်းပြီး ထုတ်ဖော်

သော ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များသည် ကျွန်ုပ်တို့ထံမှ သင်ရရှိသော ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာနှင့် စိတ် ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် သက်ဆိုင်နိုင်ပါသည်။ Corewell Health တွင် သင်ရရှိ သည့် စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများဆိုင်ရာ မှတ်တမ်းတစ်ခုကို ကျွန်ုပ်တို့က ဖန်တီးပါသည်။ ဤ မှတ်တမ်းကို အသုံးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့က အချို့သော ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်များကို လိုက်နာလျက် သင့်အား အရည်အသွေးပြည့်မီသော စောင့်ရှောက်မှုပေးနိုင်ပါသည်။ ဤအသိပေးချက်သည် အီလက်ထရော နစ်ပုံစံဖြင့်ဖြစ်စေ၊ စာရွက်စာတမ်းဖြင့်ဖြစ်စေ မည်သည့်ပုံစံဖြင့်မဆို Corewell Health မှ ထိန်းသိမ်း ထားသည့် သင့်စောင့်ရှောက်မှုနှင့်ပတ်သက်သည့် မှတ်တမ်းအားလုံးအတွက် အကျိုးဝင်ပါသည်။ သင့် ကို စောင့်ရှောက်မှုပေးနေသည့် ဆရာဝန်သည် Corewell Health အဖွဲ့ဝင်မဟုတ်ပါက ၎င်းတွင် သင့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို အသုံးပြုခြင်း၊ ထုတ်ဖော်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကွဲပြား သောမူဝါဒများ သို့မဟုတ် အသိပေးချက်များ ရှိနိုင်ပါသည်။ ဤအသိပေးချက်သည် သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်ကို အသုံးပြုသည့် သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်သည့် နည်းလမ်းများအကြောင်းကို ပြောပြ ပေးပါသည်။ ၎င်းသည် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို အသုံးပြုခြင်း၊ ထုတ်ဖော်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ သင့်အခွင့်အရေးများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ တာဝန်များကိုလည်း ဖော်ပြပေးပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ဥပဒေအရ အောက်ပါတို့ကို လုပ်ဆောင်ရန် လိုအပ်ပါသည်-

- သင့် PHI ၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှုနှင့် လုံခြုံရေးကို ထိန်းသိမ်းရန်။
- ဤအသိပေးချက်တွင် ဖော်ပြထားသော ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှု ဆောင်ရွက်ချက်များကို လိုက်နာပြီး ထို အသိပေးချက်၏ မိတ္တူတစ်စောင်ကို သင့်အား ပေးအပ်ရန်။
- လုံခြုံစိတ်ချရမှုမရှိသော ကာကွယ်ထားသည့် ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များ ပေါက်ကြားမှုဖြစ် ပြီးနောက် ထိခိုက်နစ်နာသူများကို အသိပေးရန်။

သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြု၍ ထုတ်ဖော်နိုင်ပုံ

ကျွန်ုပ်တို့သည် အခြေအနေများစွာတွင် သင်၏ စာဖြင့်ရေးသားထားသော ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ သင်၏ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို အသုံးပြုပြီး ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။ သို့သော် အောက် တွင် ဖော်ပြထားခြင်းမရှိသော အသုံးပြုမှုနှင့် ထုတ်ဖော်မှုများကို သင့်ခွင့်ပြုချက်ဖြင့်သာ ပြုလုပ် မည်ဖြစ်သည်။ အချို့သော အခြေအနေများတွင် သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်ကို အသုံးပြုရန် သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်ရန်အတွက် သင်၏ စာဖြင့်ရေးသားထားသော ခွင့်ပြုချက်ကို လိုအပ်ပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘယ်သောအခါမှ သင့်ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ သင့်အချက်အလက်များ ကို ရောင်းချခြင်း သို့မဟုတ် သင့်အချက်အလက်များကို ဈေးကွက်ရှာဖွေရေးအတွက် ရည်ရွယ်ပြီး အသုံးပြုခြင်း မပြုလုပ်ပါ။ အောက်ဖော်ပြပါ အမျိုးအစားများသည် ကျန်းမာရေး အချက်အလက် များကို ကျွန်ုပ်တို့အသုံးပြုပြီး ထုတ်ဖော်သည့် နည်းလမ်းအမျိုးမျိုးကို ဖော်ပြပါသည်။

ကုသမှုအတွက် - ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်ကိုအသုံးပြုပြီး သင့်အား ကုသပေး နေသော အခြား ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များထံသို့ ထုတ်ဖော်ပြောပြနိုင်ပါသည်။

ဥပမာအားဖြင့် သင့်ဒဏ်ရာကို ကုသပေးနေသော ဆရာဝန်တစ်ဦးသည် သင့်ယေဘုယျကျန်းမာရေး အခြေအနေနှင့် ပတ်သက်၍ အခြားကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပေးသူကို မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။ မတူညီသော Corewell Health ကျန်းမာရေးဌာန များသည် ဆရာဝန်ညွှန်ပေးသည့် ဆေးဝါးများ၊ ဓာတ်ခွဲခန်းကိစ္စ၊ ဓာတ်မှန်ရိုက်ခြင်းများ သို့မဟုတ် ကုထုံးကဲ့သို့ သင်လိုအပ်သည့် အခြားအရာများကို ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးရန် သို့မဟုတ် လွှဲပြောင်းမှု တစ်ခုကို ညွှန်ကြားဆောင်ရွက်ရန်အတွက် သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်ကို ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။

Corewell Health တွင် ကုသမှုခံယူပြီးနောက် သင့်ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုတွင် ပါဝင်နေ သော Corewell Health ပြင်ပရှိ လူပုဂ္ဂိုလ်များ၊ ဥပမာ- မိသားစုဝင်များ သို့မဟုတ် အိမ်တွင်း ကျန်းမာရေး အေဂျင်စီများကဲ့သို့ သင့်အကြောင်း ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ် တို့ ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် သင့်ကို ညွှန်ပို့ပေး ထားသည့် သို့မဟုတ် လွှဲပြောင်းပေးထားသည့် အခြားကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ပေးသူထံ သင့် ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။

Corewell Health ပြင်ပရှိ သင့်ကို ကုသပေးနေသော ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပေးသူများ သည် သင့်ကုသမှုနှင့်ပတ်သက်သည့် ဆုံးဖြတ်ချက်များချရန်အတွက် အပြည့်စုံဆုံးဖြတ်နိုင်မည့်

အချက်အလက်ကို ရယူအသုံးပြုနိုင်ရန် လိုအပ်သည်။ ထိုဝန်ဆောင်မှုပေးသူများသည် အဆိုပါ ရည်ရွယ်ချက်အတွက် သင်၏ အီလက်ထရောနစ်ပုံစံဖြင့်ပေး၊ စာရွက်စာတမ်းပုံစံဖြင့်ပါ ရှိနေသည့် မှတ်တမ်းများကို Corewell Health ထံမှ ရယူနိုင်သည်။ ထို့အပြင် ထိုဝန်ဆောင်မှုပေးသူများက သင့်ကို ကုသရန်အတွက် Corewell Health သို့ လွှဲပြောင်းပေးသောအခါ သင့်ကုသမှု၏ တိုးတက်မှု ကို စောင့်ကြည့်ရန် သင့်မှတ်တမ်းများနှင့် သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို ရယူအသုံးပြု နိုင်သည်။ ဤကိစ္စများ၌ သင့်မှတ်တမ်းများ၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှုနှင့် လုံခြုံရေးကို ကာကွယ်ရန် အတွက် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့် နည်းပညာများ Corewell Health တွင် ရှိပါသည်။

ငွေပေးချေမှုအတွက်- Corewell Health တွင် သင်လက်ခံရယူသည့် ကုသမှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ နှင့် စပ်လျဉ်းပြီး ကျန်းမာရေး အာမခံအစီအစဉ်များ သို့မဟုတ် အခြားအဖွဲ့အစည်းများထံမှ ငွေ တောင်းခံရန်နှင့် ငွေပေးချေမှုရရှိရန် ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များအပြင် ကျန်းမာရေးနှင့်ဆိုင်သော အချက်အလက်များကို အသုံးပြုပြီး ထုတ်ဖော်နိုင်သည်။ ဥပမာအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကျန်းမာရေးအာမခံ အစီအစဉ်က သင့်ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ငွေပေးဆောင်ရန် သင့်အကြောင်း အချက်အလက်များကို ၎င်းထံ ပေး နိုင်သည်။ ဤတင်ခွင့်ပြုချက်ရယူရန် သို့မဟုတ် သင့်အာမခံအစီအစဉ်သည် ကုသမှုအတွက် ကုန်ကျခံပေးခြင်းရှိ၊ မရှိ ဆုံးဖြတ်ရန် သင်လက်ခံရရှိမည့် ကုသမှုအကြောင်းကို သင့်ကျန်းမာရေး အာမခံအစီအစဉ်ထံ ကျွန်ုပ်တို့က ပြောပြနိုင်သည်။ Corewell Health တွင် စောင့်ရှောက်မှုပေး နေသည့် အချို့သော ဝန်ဆောင်မှုပေးသူများသည် သီးခြားငွေတောင်းခံပြီး ကျွန်ုပ်တို့သည် ငွေ တောင်းခံမှုနှင့် ငွေပေးချေမှုလုပ်ငန်းစဉ်ကို ညှိနှိုင်းရန်အတွက် ၎င်းတို့အား ငွေပေးချေမှုဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို ပေးနိုင်သည်။ သင့်အကောင်အကြောင်း ဆွေးနွေးရန် သို့မဟုတ် သင့် အာမခံဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ နောက်ထပ်အချက်အလက်များကို အတည်ပြုရန် သို့မဟုတ် စုဆောင်း ရန်အတွက်လည်း ကျွန်ုပ်တို့က သင့်ကို စာဖြင့် သို့မဟုတ် တယ်လီဖုန်းဖြင့် ဆက်သွယ်နိုင်သည်။ အကယ်၍ သင်သည် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ ပစ္စည်း သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခု အတွက် အပြည့်အဝ ငွေပေးချေထားပြီး သင့်ကျန်းမာရေး အာမခံအစီအစဉ်အား အဆိုပါပစ္စည်း သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များကို လက်ခံမရယူစေလိုကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့ကို ပြောပြထားလျှင် ဥပဒေအရထုတ်ဖော်ရန် လိုအပ်သည်မှလွဲ၍ အဆိုပါအချက်အလက် များကို သင့်ကျန်းမာရေး အာမခံအစီအစဉ်ထံသို့ ကျွန်ုပ်တို့ ထုတ်ဖော်ပြောမည်မဟုတ်ပါ။

ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများအတွက်- စာရင်းအင်းကိစ္စ၊ အာမခံ လျော်ကြေးငွေတောင်းဆိုမှုများ စီမံဆောင်ရွက်ခြင်း သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်သားအင်အား ကို အကဲဖြတ်ရန်ကဲ့သို့ ကျွန်ုပ်တို့၏လုပ်ငန်းကို လည်ပတ်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို အသုံးပြုပြီး ထုတ်ဖော်နိုင်သည်။ Corewell Health ၏ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများကို ဆောင်ရွက်ရန်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ လူနာအားလုံး အရည်အသွေး ပြည့်မီသော စောင့်ရှောက်မှုကို ရရှိကြောင်း သေချာစေရန်အတွက် ဤကဲ့သို့အသုံးပြုမှုများနှင့် ထုတ်ဖော်မှုများကို လိုအပ်ပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပေါင်းစည်းထားသော ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု အစီအစဉ် (OHCA) ၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအနေဖြင့် Corewell Health က ပိုင်ဆိုင် သော ကျန်းမာရေး အာမခံအစီအစဉ်တစ်ခုဖြစ်သည့် Priority Health သို့ သင့်အချက်အလက် များကို ထုတ်ဖော်နိုင်သည်။ Priority Health ထံ အချက်အလက်မျှဝေခြင်းသည် အရည်အသွေး မြင့်တင်မှု၊ အသိုင်းအဝိုင်းကျန်းမာရေး စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် Corewell Health နှင့် Priority Health တို့ က ဝန်ဆောင်မှုပေးနေသည့် လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းများ၏ အလုံးစုံကျန်းမာပျော်ရွှင်ရေးကို တိုးတက် ကောင်းမွန်စေခြင်းကဲ့သို့သော ကျွန်ုပ်တို့၏ ပေါင်းစပ်ကျန်းမာရေးစနစ်၏ ရည်ရွယ်ချက်များ ကို ပြည့်မြောက်အောင်မြင်စေရန် ကူညီပေးသည်။ Corewell Health တွင် သင်လက်ခံရရှိသော ဝန်ဆောင်မှုများ၏ အရည်အသွေးနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများကို မည်သို့ မြှင့်တင်နိုင်ပုံနှင့် ပတ်သက်၍ သင့်ကိုဆက်သွယ်ရန်နှင့် သင့်ထင်မြင်ချက်ကို မေးမြန်းရန်အတွက် အချို့သော ဆေး ဘက်ဆိုင်ရာနှင့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာမဟုတ်သည့် အချက်အလက်များကိုလည်း ကျွန်ုပ်တို့က အသုံးပြု နိုင်သည်။ Corewell Health က မည်ကဲ့သို့သော ထပ်ဆောင်းဝန်ဆောင်မှုများ ပေးသင့်ကြောင်း၊ မည်သည့်ဝန်ဆောင်မှုများကို မလိုအပ်ကြောင်းနှင့် အချို့သော ကုသမှုအသစ်များက ထိရောက် မှုရှိ၊ မရှိတို့ကို ဆုံးဖြတ်ရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် လူနာများစွာနှင့်ပတ်သက်သော ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကိုလည်း ပေါင်းစပ်နိုင်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အသိပညာပေးခြင်းဆိုင်ရာ ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် ဆရာဝန်များ၊ သူနာပြုများ၊ နည်းပညာရှင်များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက် မှု ပညာရပ်ကို လေ့လာနေသော ကျောင်းသားများနှင့် အခြားသော ဆေးရုံထမ်းများထံသို့ အချက်အလက်များကို ထုတ်ဖော်နိုင်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏စွမ်းဆောင်ရည်ကို နှိုင်းယှဉ်ကာ ကျွန်ုပ်တို့

ပေးဆောင်သော စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို မည်ကဲ့သို့ မြှင့်တင်နိုင်သည်ကို ဆုံးဖြတ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့တွင်ရှိသော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အခြားအဖွဲ့အစည်းများမှ ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များနှင့် ပေါင်းစပ်နိုင်သည်။

ဆက်စပ်အသုံးပြုမှုနှင့် ထုတ်ဖော်မှုများ- သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်သည် ဥပဒေအရ ခွင့် ပြုထားသော သို့မဟုတ် လိုအပ်သော အခြားအသုံးပြုမှု သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်မှုနှင့် ဆက်စပ်နေ သောအခါတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် ၎င်းကို အသုံးပြုပြီး သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်နိုင်သည်။ ဥပမာအားဖြင့် ဆရာဝန်များ၊ သူနာပြုများ သို့မဟုတ် အခြားသော Corewell Health ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်း များအကြားတွင် သင့်ကျန်းမာရေး အခြေအနေနှင့်ပတ်သက်၍ ပြောဆိုနေသော စကားများကို တစ်ခါတစ်ရံတွင် ဘေးလူက အမှတ်တမဲ့ ကြားသွားနိုင်သည်။ ထိုသို့သော အခြေအနေများကို တတ်နိုင်သမျှ ရှောင်ရှားရန် ကျွန်ုပ်တို့တွင် သင့်လျော်သော အကာအကွယ်များရှိသဖြင့် စိတ်ချထား စေလိုပါသည်။

ချိန်းဆိုမှု အသိပေးချက်များ- Corewell Health ဌာနတစ်ခုသို့ မကြာခင်လာရောက်ပြသရမည့် ရက်ချိန်းတစ်ခု သို့မဟုတ် ဆရာဝန်ညွှန်သည့်ဆေးဝါး ပြန်ဖြည့်ရန်လိုအပ်မှုကို သင့်အားသတိပေး ရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အသုံးပြုပြီး ထုတ်ဖော် နိုင်သည်။

ရန်ပုံငွေရှာဖွေရေး လှူဒါန်းမှုများ- ရန်ပုံငွေ ရှာဖွေသည့်အခါ Corewell Health က ပိုင်ဆိုင်သော သို့မဟုတ် ထိန်းချုပ်ထားသော ဖောင်ဒေးရှင်းမှတစ်ဆင့် Corewell Health အဖွဲ့ဝင်များအတွက် ရန်ပုံငွေပေးတည်ရန်အလိုငှာ သင့်ထံ ဆက်သွယ်ရန် သင့်အမည်၊ လိပ်စာ၊ တယ်လီဖုန်းနံပါတ်၊ ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် ရက်စွဲများနှင့် နေရာများ၊ အသက်နှင့် လိင်အမျိုးအစားတို့ အကန့်အသတ်မရှိ အပါအဝင် အချို့သော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာမဟုတ်သည့် အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့က အသုံးပြု နိုင်သည်။ ရရှိလာသောငွေများကို လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းအား ကျွန်ုပ်တို့ပံ့ပိုးပေးသော ဝန်ဆောင်မှု များနှင့် အစီအစဉ်များကို တိုးချဲ့ရန်နှင့် ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် အသုံးပြုပါ မည်။ ရန်ပုံငွေရှာဖွေခြင်း ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် သင့်အချက်အလက်များကို အသုံးပြုခြင်းနှင့် ထုတ်ဖော်ခြင်းတို့ကို "လက်မခံရန်" သင့်တွင် ရွေးချယ်ခွင့်ရှိသည်။

ဆေးရုံလမ်းညွှန် - သင်သည် Corewell Health ဆေးရုံတွင် လူနာတစ်ဦးအဖြစ် ရှိနေစဉ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်နှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက် အနည်းအကျဉ်းကို ဆေးရုံလမ်းညွှန် တွင် ထည့်သွင်းနိုင်သည်။ ထိုအချက်အလက်များတွင် သင့်အမည်၊ ဆေးရုံတွင်းရှိ တည်နေရာ၊ သင့်ယေဘုယျအခြေအနေ (ဥပမာ- သင့်တင့်၊ တည်ငြိမ် အစရှိသဖြင့်) နှင့် သင့်ဘာသာရေး ဆိုင်ရာ ဆက်သွယ်မှုတို့ ပါဝင်နိုင်သည်။ သင့်အမည်တပ်၍ တောင်းခံသူများထံသို့ သင့်ဘာသာ ရေးဆိုင်ရာ ဆက်သွယ်မှုမှ အပ ထိုအချက်အလက်များကို ထုတ်ဖော်နိုင်သည်။ ထို့အပြင် ဆေးရုံ သည် သင်၏ဘာသာရေးဆိုင်ရာ ဆက်သွယ်မှုကို ဖော်ပြထားသည့် သီးခြားလမ်းညွှန်တစ်ခုကို ထား ရှိနိုင်ပြီး ထိုလမ်းညွှန်ကို ဘုန်းတော်ကြီးအဖွဲ့ဝင်များထံသို့ ထုတ်ဖော်နိုင်သည်။ ဤသည်မှာ သင့် မိသားစု၊ သူငယ်ချင်းများနှင့် ဘုန်းတော်ကြီးများက သင့်ကို ဆေးရုံတွင် လာရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပြီး သင်၏ ယေဘုယျအခြေအနေကို သိရှိနိုင်စေရန်အတွက်ဖြစ်သည်။ ဆေးရုံလမ်းညွှန်များတွင် သင့် အချက်အလက်များကို ထည့်သွင်းခြင်းအား တားမြစ်ရန် (ကန့်သတ်ရန် သို့မဟုတ် မထည့်သွင်းစေ ရန်) ကျွန်ုပ်တို့ထံ တောင်းဆိုပိုင်ခွင့်ရှိသည်။ တားမြစ်ပေးစေလိုကြောင်း တောင်းဆိုချင်လျှင် စာရင်း သွင်းနေစဉ် ကာလအတွင်း ကျွန်ုပ်တို့အား ပြောပြရမည်။

သင့်စောင့်ရှောက်မှုတွင် သို့မဟုတ် သင့်စောင့်ရှောက်မှုအတွက် ငွေပေးချေမှုတွင် ပါဝင်သော ပုဂ္ဂိုလ်များ- သင်က မကန့်ကွက်သရွေ့ သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်ခြင်းသည် သင့်အတွက် အကောင်းဆုံး ဖြစ်သည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့က ယူဆလျှင် သင့်စောင့်ရှောက်မှုတွင် ပါဝင်သော သူငယ်ချင်း သို့မဟုတ် မိသားစုဝင်တစ်ဦးထံသို့ သင့်အကြောင်း ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့က ထုတ်ဖော် နိုင်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ငွေပေးချေမှုတွင် ပါဝင်ပတ်သက်သူ သို့မဟုတ် သင့်စောင့်ရှောက်မှု အတွက် ငွေပေးချေရန် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးသူထံလည်း အချက်အလက်များကို ပေးနိုင်သည်။ သင်၏ ယေဘုယျအခြေအနေအကြောင်းကို သင့်မိသားစုနှင့် သူငယ်ချင်းများကို ကျွန်ုပ်တို့က ပြော ပြနိုင်သည်။ ထို့အပြင် သင့်ကို သဘာဝဘေးအန္တရာယ်မှ ကယ်ဆယ်ရန် ကြိုးပမ်းမှုတွင် ကူညီပေး နေသည့် အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုထံသို့ သင့်အကြောင်း ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ထုတ်ဖော် နိုင်သည်။ သို့မှသာ သင့်မိသားစုအား သင့်အခြေအနေ၊ အနေအထားနှင့် တည်နေရာတို့ကို

အကြောင်းကြားနိုင်ပါသည်။

သုတေသနလုပ်ခြင်း- အချို့သောအခြေအနေများတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် သုတေသနလုပ်ရန် ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် သင်နှင့်ပတ်သက်သော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အသုံးပြုပြီး ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့် သုတေသန စီမံကိန်းတွင် ဆေးဝါးကုသမှုတစ်မျိုးကို ရရှိသည့် လူနာများ၏ ကျန်းမာရေးနှင့် သက်သာပျောက်ကင်းမှုကို အလားတူရောဂါအခြေအနေအတွက် အခြားဆေးဝါးကုသမှု ရရှိသည့် လူနာများနှင့် နှိုင်းယှဉ်၍ အကျိုးဖြစ်ထွန်းခြင်း ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ သုတေသန စီမံကိန်းအားလုံးသည် အထူးအတည်ပြုချက် လုပ်ငန်းစဉ်ကို လိုက်နာရပါသည်။ ဤလုပ်ငန်းစဉ်သည် အဆိုပြုထားသော သုတေသန စီမံကိန်းနှင့် ၎င်း၏ ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ အသုံးပြုမှုကို အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေသည်။ ဤလုပ်ငန်းစဉ်သည် သုတေသနလိုအပ်ချက်များနှင့်တူ ကျွန်ုပ်တို့လူနာများ၏ ကျန်းမာရေးအချက်အလက် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များကို လည်း အညီအမျှ အလေးထားကြောင်း သေချာစေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သုတေသနအတွက် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အသုံးမပြုမီ သို့မဟုတ် မထုတ်ဖော်မီတွင် စီမံကိန်းကို ဤသုတေသန အတည်ပြုချက် လုပ်ငန်းစဉ်မှတစ်ဆင့် ပြန်လည်သုံးသပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် ကျွန်ုပ်တို့သည် သုတေသန စီမံကိန်းတစ်ခု လုပ်ဆောင်ရန် ပြင်ဆင်နေသူများထံ သင်နှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။ ဥပမာအနေဖြင့် သုတေသနပညာရှင်များ ပြန်လည်သုံးသပ်သော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များက Corewell Health ပြင်ပသို့ မရောက်ရှိသရွေ့ သီးခြားဆေးဘက်ဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များရှိသည့် လူနာများကိုရှာဖွေရာတွင် ၎င်းတို့ကို ကူညီပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့က သုတေသနပညာရှင်များထံသို့ အချက်အလက်များကို ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။ သုတေသနပညာရှင်သည် သင်၏အမည်၊ လိင်စာ သို့မဟုတ် အခြားကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များကို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုခွင့် ရှိ၊ မရှိ သို့မဟုတ် Corewell Health တွင် သင်၏ သုတေသနဆိုင်ရာ စောင့်ရှောက်မှုတွင် ပါဝင်နိုင်ခြင်းရှိ၊ မရှိနှင့်ပတ်သက်၍ သင်၏ သီးခြားခွင့်ပြုချက်ကို ကျွန်ုပ်တို့က တောင်းခံရန် လိုအပ်နိုင်ပါသည်။

ဥပဒေအရ လိုအပ်သည့်အခါ- ဖက်ဒရယ်၊ ပြည်နယ် သို့မဟုတ် ဒေသန္တရဥပဒေ သို့မဟုတ် စည်းမျဉ်းများအရ လိုအပ်သည့်အခါ သင်နှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ထုတ်ဖော်ပါမည်။ ဥပမာအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် အများပြည်သူကျန်းမာရေး ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် အချို့သောဒဏ်ရာရရှိမှု သို့မဟုတ် ဖျားနာမှုများကို သတင်းပို့ရန် လိုအပ်ပါသည်။

ကျန်းမာရေး သို့မဟုတ် ဘေးကင်းရေးကို ပြင်းထန်စွာ အန္တရာယ်ဖြစ်စေမှုအား ရှောင်ရှားရန်- သင့်ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းရေး သို့မဟုတ် အများပြည်သူ သို့မဟုတ် အခြားသူတစ်ဦး၏ ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းရေးကို ပြင်းထန်စွာ အန္တရာယ်ဖြစ်စေအောင် ကာကွယ်ရန် လိုအပ်သည့် အခါ ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ကို အသုံးပြုပြီး ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။ အန္တရာယ်ဖြစ်စေအောင် ကာကွယ်ပေးနိုင်သည့်သူထံသာ သင့်အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ထုတ်ဖော်ပါမည်။

Corewell Health ၏ ပရိုဂရမ်များ သို့မဟုတ် ထုတ်ကုန်များနှင့် ပတ်သက်သော ဆက်သွယ်မှုများ- Corewell Health ၏ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ထုတ်ကုန် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုအကြောင်း သင့်အား အသိပေးရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ကို အသုံးပြုပြီး ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။ ထို့အပြင် သင်၏ကုသမှု၊ ကျန်းမာရေးကိစ္စ စီမံခန့်ခွဲမှု သို့မဟုတ် စောင့်ရှောက်မှုညှိနှိုင်းရေးနှင့် ဆက်စပ်သော ထုတ်ကုန်များ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများအကြောင်း သင့်အား ပြောပြရန် သို့မဟုတ် အစားထိုးကုသမှုများ၊ ကုထုံးများ၊ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူများ သို့မဟုတ် စောင့်ရှောက်မှု အခြေအနေများအကြောင်း ဆက်သွယ်ပြောကြားရန် ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ကို အသုံးပြု သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အခြားကုမ္ပဏီတစ်ခု၏ ထုတ်ကုန် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများအကြောင်း သင့်အား အခါအားလျော်စွာ ပြောပြနိုင်သော်လည်း ၎င်းတို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်မှသာလျှင် ယင်းဆက်သွယ်မှုအတွက် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ကို အသုံးပြု သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်ပါမည်။

ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ ဖလှယ်ခြင်း- Corewell Health သည် ဆရာဝန်ညွှန်သည် ဆေးဝါး အချက်အလက်များအပါအဝင် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အီလက်ထရောနစ်နည်းဖြင့် မှတ်တမ်းတင်ပြီး ပေးပို့ပါသည်။ ဤအသိပေးချက်တွင် ဖော်ပြထားသည့် ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို အီလက်ထရောနစ်နည်းဖြင့် မျှဝေပြီး

ဒေသဆိုင်ရာ၊ ပြည်နယ်နှင့် နိုင်ငံတော်အဆင့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက် ဖလှယ်မှုများမှ ကာကွယ်ပေးထားပါသည်။ Corewell Health သည် MiHIN (Michigan ကျန်းမာရေးအချက်အလက် ကွန်ရက်) အပါအဝင် ကျန်းမာရေး အချက်အလက်ဖလှယ်မှုများတွင် ပါဝင်ပြီး နောင်အခါတွင် အခြားသော အချက်အလက်ဖလှယ်မှုများ၌ ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ MiHIN တွင် အချက်အလက်ဖလှယ်မှုများဖြင့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ရယူနိုင်ပုံနှင့် ပတ်သက်သည့် စည်းမျဉ်းများရှိပြီး ယင်းအချက်အလက်များကို အသုံးပြုခြင်းနှင့် ထုတ်ဖော်ခြင်းတို့ကို ကန့်သတ်ထားပါသည်။ MiHIN အကြောင်း အချက်အလက်များအပြင် ဤအကြောင်းအရာနှင့် အခြားကျန်းမာရေးအချက်အလက် ဖလှယ်မှုများမှတစ်ဆင့် သင့်အချက်အလက်များကို ပေးပို့ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်းသော သင့်အခွင့်အရေးများကို ပိုမိုသိရှိရန် privacy@corewellhealth.org သို့ အီးမေးလ်ပေးပို့နိုင်ပါသည်။

Epic's Care Everywhere- သင်၏ ဆေးမှတ်တမ်းကို ကွန်ပျူတာဆော့ဖ်ဝဲ ပရိုဂရမ်တစ်ခုဖြစ်သည့် Epic တွင် အီလက်ထရောနစ်နည်းဖြင့် သိမ်းဆည်းထားပါသည်။ သင့်ရရှိသည့် စောင့်ရှောက်မှုကို ပိုမိုကောင်းမွန်စေရန် Corewell Health သည် Epic's Care Everywhere ကို အသုံးပြု၍ သင်၏ကျန်းမာရေးမှတ်တမ်းများကို အီလက်ထရောနစ်နည်းဖြင့် အခြားဝန်ဆောင်မှုပေးသူများထံ မျှဝေပေးပါသည်။ Epic ကိုအသုံးပြုသော အခြားကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပေးသူများနှင့် သင့်ကို ကုသပေးနေသူများက သင့်ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို ချက်ချင်းမြင်နိုင်စေရန် ကျွန်ုပ်တို့က ဤအရာကို လုပ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ သင်သည် Epic ကို အသုံးပြုသည့် အခြားဆေးရုံတွင် စာရင်းသွင်းထားသောအခါ ထိုဆေးရုံရှိ ကုသပေးနေသည့် ဆရာဝန်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆေးရုံမှ ဆေးမှတ်တမ်းများကို အီလက်ထရောနစ်နည်းဖြင့် တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့် အရေးပေါ်အခြေအနေတွင် ဆရာဝန်တစ်ဦးသည် Corewell Health မှ သင်၏ ဆေးမှတ်တမ်းကို အီလက်ထရောနစ်နည်းဖြင့် တောင်းဆိုနိုင်ပြီး ထိုသို့ပြုလုပ်ပြီးသည့်နောက် "ခွင့်ပြုချက်" ကို ရရှိလျှင် သင်၏ဆာတ်ခွဲစမ်းသပ်မှုရလဒ်များကို ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။ ဤနည်းဖြင့် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ကို မျှဝေခြင်းသည် ဆရာဝန်အား ပိုမိုစဉ်းစားချင်ချိန်ရှိသော ကုသမှုဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက်များကို ချိန်ညှိပေးနိုင်ပါသည်။ သင်သည် တောင်းဆိုထားသောဆေးရုံ သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးသူထံတွင် လောလောဆယ် စောင့်ရှောက်မှုခံယူနေကြောင်း သေချာစေရန်အတွက် အကာအကွယ်များရှိပါသည်။ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပေးသူများသည် သင့်အား စောင့်ရှောက်မှုပေးနေကြောင်း သက်သေပြရန် သင်နှင့်ပတ်သက်သော လုံလောက်သည့် အချက်အလက်များ ရှိရမည်ဖြစ်ပြီး သင်သည် ၎င်းတို့၏ အီလက်ထရောနစ် ဆေးမှတ်တမ်းတွင် လူနာတစ်ဦးအဖြစ် စာရင်းသွင်းထားရမည်။ သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်တွင် HIV/AIDS၊ လိင်မှတစ်ဆင့် ကူးစက်တတ်သော ရောဂါများ၊ မျိုးရိုးဗီဇ အချက်အလက်များ၊ စိတ်ကျန်းမာရေး၊ မူးယစ်ဆေးတလွဲသုံးစွဲမှု၊ မျိုးရိုးဗီဇစစ်ဆေးခြင်း စသည်တို့ကဲ့သို့ အရေးကြီးသော ရောဂါစစ်တမ်းများ ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ သင်၏ဆေးမှတ်တမ်း သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျန်းမာရေးအချက်အလက် ဖလှယ်မှုတွင် စိတ်ကျန်းမာရေး ကုထုံးမှတ်စုများ မပါဝင်ပါ။ သင်သည် Epic's Care Everywhere မှ "ထွက်" လိုပါက ဤအသိပေးချက်၏ ပထမကော်လံတွင် ဖော်ပြထားသော ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ရေး လုံခြုံရေးဆုံးရှုံးမှု၏ ဖုန်းနံပါတ် သို့မဟုတ် အီးမေးလ်လိပ်စာသို့ ဆက်သွယ်ပါ။

သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုနိုင်ပုံ သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်နိုင်ပုံ - အထူးအခြေအနေများ
ကိစ္စအများအပြားတွင် သင်၏ စာဖြင့်ရေးသားထားသော ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့က အသုံးပြုပြီး ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။ အထူးအခြေအနေတစ်ခုတွင် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုနိုင်ပုံ သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်နိုင်ပုံကို အောက်တွင် အကြမ်းဖျင်းဖော်ပြထားပါသည်။

ကိုယ်တွင်းအင်္ဂါနှင့် တစ်ရှူးလူဒါန်းခြင်း- သင်က ကိုယ်တွင်းအင်္ဂါလူဒါန်းသူဖြစ်ပါက ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တွင်းအင်္ဂါ စုဆောင်းရယူရေး သို့မဟုတ် ကိုယ်တွင်းအင်္ဂါ၊ မျက်စိနှင့် တစ်ရှူးအစားထိုးကုသခြင်းကို ကိုင်တွယ်သည့် အဖွဲ့အစည်းများသို့ သို့မဟုတ် ကိုယ်တွင်းအင်္ဂါလူဒါန်းမှုဌာန တစ်ခုသို့ ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို လိုအပ်သလို ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။

စစ်သားနှင့် စစ်မှုထမ်းဟောင်းများ- သင်သည် စစ်မှုထမ်းတစ်ဦးဖြစ်လျှင် စစ်ကွပ်ကဲရေးအာဏာပိုင်များက လိုအပ်သည့်အတိုင်း သင်နှင့်ပတ်သက်သည့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။ နိုင်ငံခြားသား စစ်မှုထမ်းတစ်ဦးနှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို သင့်လျော်သော နိုင်ငံခြားစစ်အာဏာပိုင်ထံလည်း ကျွန်ုပ်တို့ ထုတ်ဖော်နိုင်

ပါသည်။ မိသားစုဝင်တစ်ဦးက စစ်တပ်ထဲတွင်ရှိပါက အချို့သောအခြေအနေများတွင် သင့်မိသားစု ဝင်အား သင့်အခြေအနေကို အသိပေးရန် သင့်နှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များကို စစ်တပ် သို့မဟုတ် Red Cross ကဲ့သို့သော အတည်ပြုထားသည့် လူမှုဝန်ဆောင်မှုဌာနတစ်ခုသို့ ကျွန်ုပ်တို့ ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။

အလုပ်သမား လျော်ကြေးအာမခံ- ကျွန်ုပ်တို့သည် အလုပ်သမား လျော်ကြေးအာမခံ သို့မဟုတ် အလားတူ အစီအစဉ်များအတွက် သင့်နှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။ ဤပရိုဂရမ်များသည် အလုပ်နှင့်ပတ်သက်သည့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှုများနှင့် ဖျားနာမှုများအတွက် အကျိုးခံစားခွင့်များကို ပံ့ပိုးပေးပါသည်။

- ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး အန္တရာယ်များ-** အောက်ပါတို့အပါအဝင် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး လုပ်ငန်းများ အတွက် သင့်နှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်-
- ရောဂါ၊ ထိခိုက်ဒဏ်ရာ သို့မဟုတ် မသန်စွမ်းမှုကို တားဆီးကာကွယ်ရန် သို့မဟုတ် ထိန်းချုပ်ရန်။
 - မွေးဖွားမှုနှင့် သေဆုံးမှုကို အစီရင်ခံရန်နှင့် ရောဂါစာရင်းသွင်းမှတ်တမ်းစနစ်များတွင် ပါဝင် ဆောင်ရွက်ရန်။
 - ကလေးသူငယ် ညှဉ်းပန်းနှိပ်စက်မှု သို့မဟုတ် လျစ်လျူရှုမှုကို အစီရင်ခံရန်။
 - ဆေးဝါးများနှင့်ဓာတ်မတည့်သည့် တုံ့ပြန်မှုများ သို့မဟုတ် ထုတ်ကုန်များနှင့် ပတ်သက်သည့် ပြဿနာ များကို အစီရင်ခံရန်။
 - လူများကို ၎င်းတို့သုံးစွဲနေနိုင်သည့် ထုတ်ကုန်များကို ပြန်သိမ်းမည်ဖြစ်ကြောင်း အကြောင်းကြားရန်။
 - ရောဂါနှင့်ထိတွေ့မှုရှိနိုင်သူ သို့မဟုတ် ရောဂါ ကူးစက်နိုင်ခြေ သို့မဟုတ် ပြန့်ပွားစေနိုင်ခြေရှိသူကို အသိပေးရန်။
 - လူနာသည် ညှဉ်းပန်းနှိပ်စက်ခံရသူ၊ လျစ်လျူရှုခံရသူ သို့မဟုတ် အိမ်တွင်းအကြမ်းဖက်ခံရသူ ဖြစ်သည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ယူဆပါက သင့်တော်သည့် အစိုးရ အာဏာပိုင်ထံ အကြောင်းကြားရန်။ သင် သဘောတူမှသာ သို့မဟုတ် ဥပဒေအရ လိုအပ်သည့်အခါ သို့မဟုတ် ခွင့်ပြုထားသည့်အခါမှသာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤကဲ့သို့ ထုတ်ဖော်မှုကို ပြုလုပ်ပါမည်။

ကျန်းမာရေး ကြီးကြပ်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်များ- ဥပဒေအရ ခွင့်ပြုထားသော လုပ်ငန်းစဉ်များအတွက် ကျွန်ုပ်တို့က ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို ကျန်းမာရေး ကြီးကြပ်မှုဌာနတစ်ခုထံ ထုတ်ဖော် ပြောဆိုနိုင်ပါသည်။ အဆိုပါ ကျန်းမာရေး ကြီးကြပ်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်များတွင် ဥပမာအားဖြင့် စာရင်းစစ်ခြင်းများ၊ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ၊ စမ်းသပ်မှုများနှင့် လိုင်စင်ချပေးခြင်းတို့ ပါဝင်ပါသည်။ အစိုးရ အနေဖြင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုစနစ်၊ အစိုးရ ပရိုဂရမ်များနှင့် နိုင်ငံသား အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ ဥပဒေများအပေါ် လေးစားလိုက်နာမှုကို စောင့်ကြည့်ရန် အဆိုပါလုပ်ငန်းစဉ်များကို လိုအပ်ပါသည်။

တရားစွဲမှုများနှင့် အငြင်းပွားမှုများ- တရားစွဲဆိုမှု သို့မဟုတ် အငြင်းပွားမှုတစ်ခုတွင် သင်ပါဝင် ပတ်သက်ပါက ကျွန်ုပ်တို့သည် တရားရုံး သို့မဟုတ် အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့တစ်ခုကို တုံ့ပြန်သည့်အနေဖြင့် သင့်နှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ထုတ်ဖော်ပြောကြားနိုင်ပါသည်။ ဆင့်ခေါ် စာ၊ ရှာဖွေခွင့် တောင်းဆိုချက် သို့မဟုတ် အငြင်းပွားမှုတွင် ပါဝင်ပတ်သက်သော တစ်စုံတစ်ဦး၏ အခြားတရားဝင်လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုကို တုံ့ပြန်သည့်အနေဖြင့် သင့်နှင့်ပတ်သက်သည့် ဆေးဘက် ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။ သို့သော် ထိုသို့သော ထုတ်ဖော်မှုကို သင်သဘောတူထားမှသာ ကျွန်ုပ်တို့ လုပ်ဆောင်ပါမည်။ သို့ရာတွင် ထုတ်ဖော်ရန် တောင်းဆိုချက်ကို တရားသူကြီးတစ်ဦးက လက်မှတ်ရေးထိုးထားလျှင် သို့မဟုတ် တရားရုံးဥပဒေတစ်ရပ်အရ အမိန့်ပေး ထားလျှင် သင့်ခွင့်ပြုချက်ကို မလိုအပ်ပါ။

- ဥပဒေစိုးမိုးရေးအဖွဲ့-** အောက်ပါအခြေအနေများတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ ကို ဥပဒေစိုးမိုးရေးအဖွဲ့ထံ ထုတ်ဖော်ပြောကြားနိုင်ပါသည်-
- တရားရုံးအမိန့်၊ ဆင့်ခေါ်စာ၊ ဝရမ်း၊ သမ္မန်စာ သို့မဟုတ် အလားတူ လုပ်ငန်းစဉ်ကို တုံ့ပြန်ရန်အလို့ငှာ၊
 - သံသယရှိသူ၊ တရားခံပြေး၊ အရေးကြီးသော မျက်မြင်သက်သေ သို့မဟုတ် ပျောက်ဆုံးနေသူကို ခွဲခြားဖော်ထုတ်ရန် သို့မဟုတ် ရှာဖွေရန်၊
 - အချက်အလက်များသည် ရာဇဝတ်မှုတစ်ခု၏ နစ်နာမှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး အချို့သော ကန့်သတ်ထား သည့် အခြေအနေများအောက်တွင် ထုတ်ဖော်ခြင်းအတွက် ထိုသူ၏ သဘောတူညီချက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ မရနိုင်ပါက၊
 - ရာဇဝတ်မှုမြောက်သော လုပ်ရပ်ကြောင့် ဖြစ်နိုင်သည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ယူဆသည့် သေဆုံးမှုနှင့်

- ပတ်သက်၍၊
- Corewell Health ဌာနတစ်ခုရှိ ရာဇဝတ်မှုမြောက်သော လုပ်ရပ်နှင့်ပတ်သက်၍ သို့မဟုတ်
- ရာဇဝတ်မှုတစ်ခုအကြောင်း၊ ရာဇဝတ်မှုဖြစ်ပွားရာ သို့မဟုတ် နစ်နာသူများရှိနေသည့် တည်နေရာ သို့မဟုတ် ရာဇဝတ်မှုကျူးလွန်ခဲ့သူ၏ မည်သူမည်ဝါဖြစ်ကြောင်း အထောက်အထား (ဖော်ပြချက် သို့မဟုတ် တည်နေရာ) ကို သတင်းပို့ရမည့် အရေးပေါ်အခြေအနေများတွင်။

သေမှုသေခင်း စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး အရာရှိများ၊ ဆေးစစ်သူများနှင့် ဈာပနကိစ္စ ညွှန်ကြားဆောင်ရွက် သူ- ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို သေမှုသေခင်း စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး အရာရှိ သို့မဟုတ် ဆေးစစ်သူတစ်ဦးထံ ထုတ်ဖော်ပြောကြားနိုင်ပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့် သေဆုံးသူအား မည်သူ မည်ဝါ ဖော်ထုတ်ရန် သို့မဟုတ် သေဆုံးရသည့် အကြောင်းရင်းကို ဆုံးဖြတ်ရန် ထိုသို့ထုတ်ဖော်ခြင်းကို လိုအပ်နိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် လူနာများနှင့်ပတ်သက်သော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ ကို ဈာပနကိစ္စ ညွှန်ကြားဆောင်ရွက်သူများထံ ၎င်းတို့၏ တာဝန်များကို ဆောင်ရွက်နိုင်စေရန်အတွက် လိုအပ်သလို ထုတ်ဖော်ပြောကြားနိုင်ပါသည်။

နိုင်ငံတော်လိုခြံရံရေးနှင့် ထောက်လှမ်းရေး လုပ်ငန်းများ- ထောက်လှမ်းရေး၊ တန်ပြန်ထောက်လှမ်းရေး နှင့် ဥပဒေအရ ခွင့်ပြုထားသည့် အခြားနိုင်ငံတော်လိုခြံရံရေးလုပ်ငန်းများအတွက် သင်၏ ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို တရားဝင်ခွင့်ပြုချက်ရ ဖက်ဒရယ်အစိုးရ အရာရှိများထံ ကျွန်ုပ်တို့ ထုတ်ဖော် ပြောကြားနိုင်ပါသည်။

သမ္မတနှင့် အခြားသူများအတွက် ကာကွယ်ပေးရေး ဝန်ဆောင်မှုများ- သမ္မတ၊ လုပ်ပိုင်ခွင့်ရ ပုဂ္ဂိုလ် များ သို့မဟုတ် နိုင်ငံခြား အစိုးရအကြီးအကဲများကို လုပ်ပိုင်ခွင့်ရ ဖက်ဒရယ်အရာရှိများက ကာကွယ် ပေးနိုင်ရန် သို့မဟုတ် အထူးစုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်နိုင်ရန် သင့်နှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို ၎င်းတို့ထံ ကျွန်ုပ်တို့ ထုတ်ဖော်ပြောဆိုနိုင်ပါသည်။

အကျဉ်းသားများ- သင်သည် အကျဉ်းထောင်တစ်ခု၏ အကျဉ်းသားတစ်ဦး ဖြစ်လျှင် သော်လည်းကောင်း၊ ရဲအရာရှိတစ်ဦး၏ ထိန်းသိမ်းကြီးကြပ်မှုအောက်တွင် ရှိနေလျှင် သော်လည်းကောင်း ကျွန်ုပ်တို့သည် သင်၏ ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အကျဉ်းထောင် သို့မဟုတ် ရဲအရာရှိထံ ထုတ်ဖော်ပြောဆိုနိုင်ပါသည်။ အကျဉ်းထောင်တွင် သင့်အား ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပေးရန်၊ သင်၏ ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းရေး သို့မဟုတ် အခြားသူများ၏ ကျန်းမာရေး နှင့် ဘေးကင်းရေးကို ကာကွယ်ရန် သို့မဟုတ် အကျဉ်းထောင်၏ ဘေးကင်းရေးနှင့် လုံခြုံရေးအတွက် ထိုသို့ထုတ်ဖော်မှုကို လိုအပ်ပါမည်။

ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများ- ကျွန်ုပ်တို့သည် Corewell Health အဖွဲ့အစည်းကိုယ်စား ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့နှင့် စာချုပ်ချုပ်ထားသည့် အချို့သော ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများထံ သင်၏ ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို ထုတ်ဖော်ပြောဆိုနိုင်ပါသည်။ ထိုသို့ထုတ်ဖော်ပြောဆိုလျှင် ကျွန်ုပ်တို့သည် ပြင် ပအဖွဲ့အစည်းထံမှ သင့်အချက်အလက်များကို ကာကွယ်ပေးမည်ဟူသော စာဖြင့်ရေးသားထားသည့် အာမခံချက်များကို ရယူပါမည်။

အထူးလျှို့ဝှက်ထားသော အချက်အလက်များ- စိတ်ရောဂါကုထုံးမှတ်စုများ၊ စိတ်ကျန်းမာရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ ချို့ယွင်းမှုများအတွက် ဝန်ဆောင်မှုများ၊ အရက်နှင့် မူးယစ်ဆေးဝါး အလွန်အကျွံသုံးစွဲ မှု ကုသရေးနှင့် ကာကွယ်ရေးဝန်ဆောင်မှုများနှင့် အချို့သောရောဂါများကဲ့သို့ အချို့သော ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များသည် အထူးကိုယ်ရေးလုံခြုံမှု အကာအကွယ်ကို လက်ခံရရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဥပဒေအရ ခွင့်ပြုထားမှသာ သို့မဟုတ် လိုအပ်မှသာ သို့မဟုတ် သင်၏ စာဖြင့်ရေးသားထားသော ခွင့်ပြုချက်ဖြင့်သာ သင်၏ အထူးလျှို့ဝှက်ထားသော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို အသုံးပြု သို့မဟုတ် မှုဝေပါမည်။

သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်နှင့် ပတ်သက်သည့် သင်၏ အခွင့်အရေးများ
စစ်ဆေးခွင့်နှင့် မိတ္တူကူးယူခွင့်- သင်၏ ဆေးမှတ်တမ်းများအပြင် ကျွန်ုပ်တို့တွင်ရှိသော သင့် အကြောင်း အခြားကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ၏ အီလက်ထရောနစ် သို့မဟုတ် စာရွက် မိတ္တူကို ကြည့်ရန် သို့မဟုတ် ရယူရန် တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ သင်ရရှိနိုင်သော အချက်အလက်များ

တွင် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာနှင့် ကျသင့်ငွေတောင်းခံခြင်း မှတ်တမ်းများ ပါဝင်သော်လည်း စိတ်ရောဂါ ကုထုံးမှတ်တမ်းများ မပါဝင်ပါ။ မည်သို့တောင်းဆိုရမည်ကို ကျန်းမာရေး အချက်အလက် စီမံခန့်ခွဲမှု (Health Information Management, HIM) အား မေးမြန်းပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သင်၏ ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များ၏ မိတ္တူ သို့မဟုတ် အကျဉ်းချုပ်ကို များသောအားဖြင့် သင်တောင်းဆိုပြီးချိန် မှ ရက် 30 အတွင်း ပံ့ပိုးပေးပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကုန်ကျစရိတ်ပေါ်မူတည်၍ ကျိုးကြောင်းသင့် သော အခကြေးငွေကို ကောက်ခံနိုင်ပါသည်။ အလွန်ခက်ခဲသော အခြေအနေအချို့တွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် သင်၏ စစ်ဆေးရန်နှင့် မိတ္တူရယူရန် တောင်းဆိုချက်ကို ငြင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ သင်သည် ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များ ရယူခွင့်ကို ငြင်းဆိုခံရပါက ငြင်းဆိုမှုကို ပြန်လည်သုံးသပ်ပေးရန် တောင်းဆို နိုင်ပါသည်။ Corewell Health က ရွေးချယ်ထားသည့် အခြားသော လိုင်စင်ရ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်သည် သင်၏ တောင်းဆိုချက်နှင့် ငြင်းဆိုခံရမှုကို ပြန်လည်သုံးသပ်ပါမည်။ သုံးသပ် ချက်လုပ်ဆောင်သော ပုဂ္ဂိုလ်သည် သင့်ကနဦးတောင်းဆိုချက်ကို ငြင်းဆိုခဲ့သူ မဟုတ်ပါ။ ကျွန်ုပ် တို့သည် သုံးသပ်ချက်၏ ရလဒ်အတိုင်း လိုက်နာဆောင်ရွက်ပါမည်။ သုတေသန ဆောင်ရွက်ချက် များတွင် သင်ပါဝင်နေပါက မပါဝင်မီ သင်လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သည့် သဘောတူညီချက်ဖောင်တွင် ဤ ရယူခွင့် ကန့်သတ်ခြင်းကို သဘောတူထားသရွေ့ ကျွန်ုပ်တို့သည် ထိုသုတေသနနှင့်သက်ဆိုင်သော သင်၏ ကျန်းမာရေးအချက်အလက်အချို့ကို စစ်ဆေးရန်နှင့် မိတ္တူရယူရန် သင့်တောင်းဆိုချက်ကို ငြင်း ဆိုနိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဥပဒေက အခြားတစ်နည်းအားဖြင့် ခွင့်ပြုထားသည့်အတိုင်းလည်း ရယူခွင့် ကို ငြင်းဆိုနိုင်ပါသည်။

- ပြင်ဆင်ခွင့်-** မှားယွင်း သို့မဟုတ် မပြည့်စုံဟု သင်ထင်သည့် သင့်အကြောင်း ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို ပြင်ပေးရန် HIM ကို တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ ထိုသို့တောင်းဆိုခြင်းကို ကျွန်ုပ် တို့အား မေးမြန်းပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်တောင်းဆိုချက်ကို “ငြင်းပယ်” နိုင်ပြီး ရက် 60 အတွင်း ငြင်းပယ်ရသည့် အကြောင်းရင်းကို စာရေးသား၍ သင့်အား ပြောပြပါမည်။ စာဖြင့်မဟုတ်လျှင်ဖြစ် စေ၊ တောင်းဆိုချက်ကို ထောက်ပံ့ပေးသော အကြောင်းရင်းတစ်ခု မပါဝင်လျှင်ဖြစ်စေ အချက်အလက် ပြင်ဆင်ပေးရန် သင်၏တောင်းဆိုမှုအား ကျွန်ုပ်တို့ ငြင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ ထို့အပြင် အောက်ပါ အချက်အလက်များကို ပြင်ဆင်ပေးရန် သင်က ကျွန်ုပ်တို့ကို တောင်းဆိုပါကလည်း သင့်တောင်းဆိုမှု အား ကျွန်ုပ်တို့ ငြင်းဆိုနိုင်ပါသည်-
- အချက်အလက်များကို ဖန်တီးခဲ့သည့် ပုဂ္ဂိုလ် သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်းက ထိုအချက်အလက်ကို ပြင်ဆင်ပေး၍ မရနိုင်တော့ခြင်းမျိုးမှလွဲ၍ ကျွန်ုပ်တို့က ဖန်တီးထားခြင်းမဟုတ်သော အချက်အလက် များ။
 - Corewell Health အဖွဲ့အစည်းအတွက်ဖြစ်သော သို့မဟုတ် ယင်းက သိမ်းဆည်းထားသော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များတွင် မပါသည့် အချက်အလက်များ။
 - သင့်အား စစ်ဆေးခွင့် သို့မဟုတ် မိတ္တူရယူခွင့်ပြုသည့် အချက်အလက်များတွင် မပါသည့် အချက်အလက်များ ။
 - တိကျမှန်ကန်ပြီး ပြည့်စုံသော အချက်အလက်များ။

ထုတ်ဖော်ချက်စာရင်းကို ရပိုင်ခွင့်- သင်သည် သင်တောင်းဆိုသည့်ရက်မတိုင်မီ ခြောက်နှစ်အထိ သင်၏ ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့မျှဝေထားသည့် အကြိမ်ရေ ငင်းတို့ကို ကျွန်ုပ်တို့ မျှဝေခဲ့သည့်သူများနှင့် အကြောင်းရင်း၏ စာရင်း (မှတ်တမ်း) ကို တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ ၎င်းကို မည်သို့ တောင်းဆိုရမည်ကို HIM အား မေးမြန်းပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကုသမှု၊ ငွေပေးချေမှုနှင့် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များမှလွဲ၍ ထုတ်ဖော်ချက်အားလုံးနှင့် အခြားသော ထုတ်ဖော်ချက်အချို့ (သင်က ကျွန်ုပ်တို့ကို ပြုလုပ်ခိုင်းသည့်မည်သည့်အရာမဆိုကဲ့သို့) ကို ထည့်သွင်းဖော်ပြပေးပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် တစ်နှစ်လျှင် မှတ်တမ်းတစ်ခုကို အခမဲ့ ပံ့ပိုးပေးမည် ဖြစ်သော်လည်း 12 လအတွင်း သင်က နောက်တစ်ခု တောင်းဆိုပါက ကုန်ကျစရိတ်ပေါ်မူတည်၍ ကျသင့်ငွေအဖိုးအခကို ကောက်ခံပါမည်။ သင့်တောင်းဆိုချက်တွင် စာရင်းအား မည်သည့်ပုံစံဖြင့် အလိုရှိသည်ကို ဖော်ပြသင့်သည် (ဥပမာ- စာရွက်ဖြင့် သို့မဟုတ် အီလက်ထရောနစ်နည်းဖြင့်)။

ကန့်သတ်ချက်များ ပြုလုပ်ပေးရန် တောင်းဆိုခွင့်- သင်သည် ကုသမှု၊ ငွေပေးချေမှု သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ငန်းများအတွက် အချို့သောကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အသုံးပြု ခြင်း သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်ခြင်း မပြုရန် ကျွန်ုပ်တို့အား တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ သင်က ဝန်ဆောင်မှု သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု စပွည့်တစ်ခုအတွက် သင့်ဘာသာ အပြည့်အဝ စိုက်ထုတ် ပေးချေပါက ထိုအချက်အလက်ကို သင်၏ ကျန်းမာရေးအာမခံကုမ္ပဏီနှင့် မမျှဝေရန် ကျွန်ုပ်တို့ ကို တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ ဥပဒေအရ ထိုအချက်အလက်ကို မျှဝေရန် မလိုအပ်လျှင် ၎င်းက သင့်

စောင့်ရှောက်မှုကို မထိခိုက်လျှင် သို့မဟုတ် သင့်တောင်းဆိုချက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ လိုက်လျောနိုင်လျှင် ကျွန်ုပ်တို့ “သဘောတူ” ပါမည်။
လျှို့ဝှက်ဆက်သွယ်ပေးရန် တောင်းဆိုခွင့်- ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ကိစ္စရပ်များနှင့်ပတ်သက်၍ သင့်ကို ကျွန်ုပ်တို့က သတ်မှတ်နည်းလမ်းတစ်ခုဖြင့် သို့မဟုတ် သတ်မှတ်နေရာတစ်ခုတွင် ဆက် သွယ်ပေးရန် သင့်အနေဖြင့် တောင်းဆိုပိုင်ခွင့်ရှိပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့် သင်သည် အလုပ်တွင်သာ သို့မဟုတ် စာတိုက်မှတစ်ဆင့်သာ သင့်ကို ဆက်သွယ်ပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့အား တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ ကျိုးကြောင်းသင့်သော တောင်းဆိုချက်အားလုံးကို ကျွန်ုပ်တို့ သဘောတူပါမည်။ စာရင်းသွင်း စဉ်အတွင်း သင့်လူနာကိုယ်စားလှယ်ထံ သို့မဟုတ် ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှုရုံးထံ တောင်းဆိုမှု ပြုလုပ် နိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်တောင်းဆိုမှုကို စာဖြင့် ရေးသားခိုင်းနိုင်ပါသည်။

ဤအသိပေးစာ၏ စာရွက်မိတ္တူကို ရရှိခွင့်- ဤအသိပေးစာ၏ မိတ္တူကို အချိန်မရွေး တောင်းဆိုနိုင် ပါသည်။ သင်သည် ဤအသိပေးစာကို အီလက်ထရောနစ်နည်းဖြင့် လက်ခံရယူရန် သဘောတူထား သည့်တိုင် ဤအသိပေးစာ၏ စာရွက်မိတ္တူကို ရယူပိုင်ခွင့်ရှိပါသေးသည်။ သင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်ဖြစ်သော corewellhealth.org/policies တွင် သို့မဟုတ် Corewell Health ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးသည့် ဌာနတစ်ခုခုတွင် ဤအသိပေးစာ၏ မိတ္တူကို ရယူနိုင်ပါသည်။

ဤအသိပေးစာ၏ အပြောင်းအလဲများ
ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤအသိပေးစာကို ပြောင်းလဲခွင့်ရှိပါသည်။ သင်နှင့်ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်တို့တွင် ရှိပြီးသား ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များအပြင် နောင်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ရရှိမည့် မည်သည့် အချက်အလက်အတွက်မဆို ပြင်ဆင်ထားသော အသိပေးစာကို သက်ရောက်အကျိုးဝင် အောင်ပြုလုပ်ခွင့်လည်း ကျွန်ုပ်တို့တွင် ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် လက်ရှိအသိပေးစာ၏ မိတ္တူကို ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးသည့် ဌာနများ၊ ရုံးခန်းများနှင့် ဤအသိပေးစာနှင့်သက်ဆိုင်သော တည်နေရာများတွင် ကပ်ထားပါမည်။ အသိပေးစာတွင် စတင်အကျိုးဝင်သည့်ရက်စွဲ ပါရှိပါမည်။ ထို့အပြင် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးသည့် ဌာန သို့မဟုတ် ရုံးခန်းတစ်ခုတွင် သင် စာရင်းသွင်း သည့်အချိန်တိုင်း သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးသည့် ဌာနတစ်ခုခုတွင် ကုသမှု သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဝန်ဆောင်မှုများ ရယူရန်အတွက် အတွင်းလူနာ သို့မဟုတ် ပြင်ပလူနာ တစ်ဦးအဖြစ် တက်ရောက်သည့်အချိန်တိုင်း နောက်ဆုံးထုတ်ပြန်ထားသော အသိပေးစာ၏ မိတ္တူ တစ်စောင်ကို ရရှိပါမည်။

သင်၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှု အခွင့်အရေးများ ချိုးဖောက်ခံရသည်ဟု ယူဆလျှင် Corewell Health သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေးနှင့် လူမှုဝန်ဆောင်မှုများဌာန၏ အတွင်းရေးမှူးထံ တိုင်ချက် ဖွင့်နိုင်ပါသည်။ Corewell Health ထံ တိုင်ချက်ဖွင့်ရန် privacy@corewellhealth.org သို့ အီးမေးလ်ပို့ပါ သို့မဟုတ် အောက်ပါလိပ်စာသို့ ဆက်သွယ်ပါ-
Corewell Health, Chief Privacy Officer MC168,
100 Michigan Street NE, Grand Rapids, MI 49503.

တိုင်ချက်အားလုံးကို စာဖြင့်ရေးသား၍ ပေးပို့ရမည်။
တိုင်ချက်ဖွင့်သည့်အတွက် သင့်အား အပြစ်ပေးမည် မဟုတ်ပါ။

သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို အခြားနည်းဖြင့် အသုံးပြုမှုများ
ဤအသိပေးစာ သို့မဟုတ် Corewell Health နှင့်သက်ဆိုင်သည့် ဥပဒေများအရ အကျိုးမဝင် သော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အခြားနည်းဖြင့် အသုံးပြုမှုများနှင့် ထုတ်ဖော်မှုများကို သင်၏ခွင့်ပြုစာ ရယူ၍သာ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ သင်၏ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ အချက်အလက်ကို အသုံးပြုရန် သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်ရန် သင် ကျွန်ုပ်တို့အား ခွင့်ပြုချက်ပေးပါက သင်သည် အဆိုပါ ခွင့်ပြုချက်ကို စာဖြင့်ရေးသား၍ အချိန်မရွေး ပြန်လည်သိမ်းနိုင်ပါသည်။ သင်၏ခွင့်ပြုချက်ကို ပြန် ရုပ်သိမ်းပါက သင့်ခွင့်ပြုစာတွင် အကျိုးဝင်သော အကြောင်းရင်းများအတွက် သင်နှင့်ပတ်သက် သော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အသုံးပြုခြင်း သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်ခြင်းတို့ကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြုလုပ်တော့မည်မဟုတ်ပါ။ သင့်ခွင့်ပြုချက်အရ ကျွန်ုပ်တို့ပြုလုပ်ထားပြီး သား ထုတ်ဖော်ချက်တစ်ခုခုကို ပြန်လည်ရုပ်သိမ်း၍ မရနိုင်သည့်အပြင် သင့် အား ကျွန်ုပ်တို့ပံ့ပိုးပေးခဲ့သော ကျွန်ုပ်တို့၏စောင့်ရှောက်မှု မှတ်တမ်းများကို ထိန်းသိမ်းထားရန် လိုအပ်ပါသည်။

